

Møtereferat

Til stede: Eivind Maråk, Trond Einar Garmo, Geir Pettersen, Dagny Causse, Unni Rohnes, Ståle Rønning, John Kamsvåg, Anne Marit Skancke, Hanne Siri Sund, Espen Eiken, Kari Birgitte Berg, Kari Bergheim

Karin Hansen deltok under sak K69 og K71, Ola Furre deltok under sak K71. Instituttlederne Margrete Aune (KULT), Jon Raundalen (IKM) og Erling Skjei (IFR) samt nestleder Erik Opsahl deltok under sak K69.

Forfall: Kari Bergheim

Kopi til: Anne Kristine Børresen

Gjelder: **MELLOMLEDERFORUM 20.11.2018**

Møtetid: 12.30-14.00

Møtested: Møterom 7 HF

Saksnr.	Saksliste	Oppfølging
K 69/2018	SYKEFRAVÆRSMODULEN I PAGA v/Karin Instituttlederne er invitert til å delta. Kontorsjefene informerer dem om tid og sted.	
K 70/2018	INFORMASJONSSAKER <ul style="list-style-type: none">Arbeidsgruppe GDPR (John)Fagdag 2019 (John)Cristin – adresseringsprinsippet (Hanne Siri)	John skal delta på workshop om opplæring i GDPR 05.12.2018. Ber om innspill fra kontorsjefene på viktige tema. <u>Ansvar: Kontorsjefene.</u> Andrea og Hanne Silje fra fakadm. Blir med i komiteen. Trenger i tillegg fire fra instituttene. Meldes inn til John. <u>Ansvar: Kontorsjefene.</u> Temaet må tas opp i oppstartssamtale med stipendiater, postdoktorer og nyansatte i vitenskapelige

Postadresse
7491 Trondheim

Org.nr. 974 767 880
E-post:
postmottak@hf.ntnu.no
<http://www.ntnu.no/hf>

Besøksadresse
Bygg 2, nivå 5
Dragvoll
7049 Trondheim

Telefon
+ 47 73 59 65 95
Telefaks
+ 47 73 59 10 30

Administrativ leder
John Kamsvåg
Tlf: + 47 73 59 83 77

	<ul style="list-style-type: none"> • Juleavslutning for MLF (John) • Fellesmøte alle TA på HF 03.12.2018 (John) 	<p>stillinger. <u>Ansvar: Kontorsjefene.</u></p> <p>Avslutning 04.12 på Una Pizzeria etter MLF 13.00-16.00 i Olavshallen. <u>Ansvar: John og Dagny (lokale Olavshallen).</u></p> <p>Mandag 03.12 kl. 12.00-13.00 i D6. Alle medarbeidere må varsles. <u>Ansvar: Alle</u></p>
K 71/2018	<p>Drøfting</p> <p>KOMPETANSEUTVIKLINGSPROSJEKTET</p> <p>v/Ola og Karin</p> <p>Innspill kompetanseutvikling – organisasjonsutvikling</p> <p>Runde blant kontorsjefene og seksjonssjefene med utgangspunkt i bestilling fra prosjektgruppa.</p>	<p>Kontorsjefenes og seksjonssjefenes svar på bestillingsnotatet – i form av allerede innsendt e-post eller muntlig i møtet ble drøftet.</p> <p>Innspillene vurderes i prosjektgruppa. Justert handlingsplan ferdigstilles før jul. <u>Ansvar: Prosjektgruppa</u></p>
K 72/2018	<p>YMSE</p> <p>Det ble spurt om tilbakemelding på instituttene arbeid med reakkreditering. Tilbakemelding fra studieseksjonen blir gitt i løpet av 20.11.2018.</p> <p>Problematikk med at eksterne sensorer lønnes relativt godt samtidig som flere av disse får et langt lavere lønnstrinn hvis de engasjeres som timelærere, ble drøftet.</p>	